
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 29. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 751

Vil ministeren oplyse, hvad det kommende ERTMS-system på Lille Syd kom-

mer til at betyde for de veterantog, der kører på banen ved særlige lejligheder,

og hvad man kan gøre for, at de fortsat kan køre på banen, når det nye sy-

stem igangsættes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand

1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del  Spørgsmål 751
Offentligt


